
Zápis č. 15/2024 ze zasedání AS PedF UK ze dne 5. 11. 2024 

UKPedF/601537/2024 

 

Přítomni: N. Vondrová, M. Lázňovský, J. Michal, L. Lejbl, A. Nejedlý, L. Jakubcová 

Hajdušková, A. Talafous, J. Štípek, K. Uličná, P. Chalupský, L. Květoňová, M. Linková, 

L. Ešpandrová, J. Gregorová, P. Procházka, K. Mikule, K. Mašková, Z. Svobodová, L. 

Neumann, J. Stará, R. Listíková 

 

Omluveni: P. Mráček, V. Vohlídková, D. Greger 

 

Hosté: A. Jančařík, M. Horáková, I. Kočová 

 

Program: 

1. Schválení programu 

2. Administrativa  

3. Projednání OPAD Principy kariérního rozvoje a hodnocení technicko-hospodářských 

pracovníků na PedF UK 

4. Podmínky přijímacího řízení do doktorského studia pro rok 2025/2026 

5. Volba předsednictva 

6. Různé 

 

1. Schválení programu 

 

J. Štípek žádá o vyškrtnutí bodu č. 3, většina senátorů je však pro jeho zachování. J. Štípek 

proto opouští zasedání a hlasování o schválení programu probíhá znovu. 

 

AS PedF UK schvaluje program v předloženém znění. (11-0-7) 

 

2. Administrativa  

 

AS PedF UK schvaluje zápis č. 14/2024 v předloženém znění. (17-0-1) 

 

K. Mikule informuje u ustanovení Studentských oborových rad Anglického jazyka a literatury, 

Ruského jazyka, Českého jazyka a literatury, Výtvarné výchovy a Francouzského jazyka a 

literatury. 

 

3. Projednání OPAD Principy kariérního rozvoje a hodnocení technicko-hospodářských 

pracovníků na PedF UK 

 

Dle nového OPADu mají THP procházet pravidelným hodnocením, ohledně čehož proběhla 

mezi senátory i hosty diskuse. 

• Hodnocení nemají podléhat pracovníci 1., 2. a 3. třídy, k čemuž byla směřována výtka 

od M. Horákové. 

• Dále od M. Horákové zazněl požadavek, aby byla v novém OPADu zachována věta ze 

starého OPADU, týkající se vlivu hodnocení na přiznání či nepřiznání finanční odměny. 

 

AS PedF UK navrhuje doplnění věty „S ohledem na výstupy z hodnocení může dojít k přiznání 

či nepřiznání výše finanční odměny“ do textu OPADu. (19-0-1) 

 



AS PedF UK projednal OPAD Principy kariérního rozvoje a hodnocení technicko-

hospodářských pracovníku na PedF UK. (20-0-0) 

• Proběhla diskuse o tzv. 360stupňovém hodnocení, které má probíhat ze strany 

nadřízených, podřízených i stejně postavených. Byly vyjádřeny pochybnosti ohledně 

zajištění anonymity a správného provedení tohoto hodnocení. Příslušná věta bude 

v opatření opravena tak, aby byla obecnější.  

 

4. Podmínky přijímacího řízení do doktorského studia pro rok 2025/2026 

 

N. Vondrová informovala o tom, že Komise pro vědu, doktorská studia a internacionalizaci 

nemá k podmínkám připomínky. 

 

Proběhla diskuse ohledně informací k předpokládanému a maximálnímu počtu přijatých 

u přihlášek do jednotlivých programů. 

 

AS PedF UK schvaluje Podmínky přijímacího řízení do doktorského studia pro rok 2025/2026. 

(20-0-0) 

 

5. Volba předsednictva a schvalování členů disciplinární komise  

 

Proběhla volba předsednictva AS PedF UK. Realizací tajného hlasování byl pověřen 

L. Neumann. 

  

AS PedF UK pověřuje L. Neumanna k realizaci tajného hlasování. (19-0-1) 

 

Na pozici místopředsedkyně akademické kurie navrhuje N. Vondrová J. Starou. Jako 

místopředsedu studentské kurie navrhuje K. Mikule A. Talafouse. Na pozici předsedkyně 

navrhuje A. Nejedlý N. Vondrovou. 

 

Dále byly voleni členové disciplinární komise, do níž byli navrženi L. Lejbl, L. Ešpandrová a 

F. Hašpl. 

 

Proběhlo tajné hlasování. Bylo odevzdáno 20 volebních lístků, z nichž všechny byly platné. 

 

Výsledky volby předsednictva jsou následující: 

• Místopředsedkyní akademické kurie AS PedF UK je J. Stará. (20-0-0) 

• Místopředsedou studentské kurie AS PedF UK je A. Talafous. (18-0-2) 

• Předsedkyní AS PedF UK je N. Vondrová. (17-1-2) 

 

Členy disciplinární komise se stávají: 

• L. Lejbl (20-0-0) 

• L. Ešpandrová (19-0-1) 

• F. Hašpl (19-0-1) 

 

6. Různé 

 

• A. Talafous se dotazuje ohledně udělování cen Agon. Studenti nejsou informování o tom, 

jakým způsobem jsou vybírány práce navržené na ocenění, a nevědí, jak zjistit, je-li jejich 

práce navržena na udělení ceny. 



o AS PedF UK žádá A. Kucharskou o poskytnutí informací ohledně udělování cen 

Agon. 

 

• A. Nejedlý děkuje K. Mikulemu za jeho několikaleté předsednictví. N. Vondrová a ostatní 

senátoři se k tomu přidávají. 

 

• Další řádné zasedání AS proběhne nejpozději 3.12., v případě potřeby bude svoláno již na 

19.11. 

 

 

V Praze, dne 5. 11. 2024 

Zapsala: Světlana Fleischmannová 

Vidovala: Naďa Vondrová 

 

 

 

 

 

 

 

 


